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Szanowny Pan 
Burmistrz Miasta Mrągowa 

Stanisław Bułajewski 
 

Za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Mrągowie 

Henryka Nikonora 
 

Zgodnie z art. 24, ust. 3. Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz. U. 2020, poz. 713)  w brzmieniu: „W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje 
i zapytania do wójta”, w imieniu klubu radnych Mrągowskiej Inicjatywy Społecznej  składamy niniejszą 
interpelację. 
 
Dotyczy: powiększenia parkingu na terenie dawnych Koszar Wojskowych, tzw. placu musztrowego 
 
Szanowny Panie Burmistrzu, 
w związku z otrzymaną od mieszkańców miasta informacją oraz bezpośrednim sprawdzeniem, 
przekazujemy niniejszą interpelację w celu załatwienia sprawy. 
 
Zgłoszona do nas sprawa dotyczy: 
Mrągowo jest miastem turystycznym, w którego śródmieściu niestety w okresie letnim brak jest miejsc 
parkingowych. Brak jest jakiejkolwiek informacji nt. lokalizacji parkingów. Na terenie byłych Koszar 
wojskowych na cele parkingowe wykorzystywany jest obecnie tzw. plac musztrowy (zdj. w załączniku 
wraz z numeracją działek)  
Obok znajduje się obecnie niewykorzystywane asfaltowe boisko. Obiekt jest także niezarządzany, 
sadząc po panującym na terenie bałaganie. Brak jest jakikolwiek infrastruktury sportowej. Nieopodal 
znajduje się zresztą hala sportowa i wielofunkcyjne boisko orlik. Dlatego też zwracam się z prośbą o 
rozważenie połączenia placu musztrowego z tym terenem (nie niszcząc drzew), tak by powiększyć 
możliwości parkingowe, a tym samym wykorzystać boisko. 
Jeśliby się po analizie okazało, że nawierzchnia nie nadaje się do parkowania wszystkich pojazdów, to 
należałoby rozważyć ograniczenia tonażu na tym fragmencie do 2,5 t., a więc do samochodów 
osobowych. Oczywiście proszę traktować pomysł jako jedno z wielu możliwości wykorzystania 
„nieużytku”. 
 
Jest to bardzo ważne, by miasto turystyczne dbało o swój wizerunek oraz estetykę. W załączeniu 
zdjęcia przedstawiające sytuację.  
  

Z wyrazami szacunku w imieniu radnych 
Klubu Mrągowskiej Inicjatywy Społecznej 

 
Robert Wróbel 



 

 



 
 

 


